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نوزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان مشهد برگزار شد

از ابتدای امسـال سیاسـت پنجره ایرانیان حضور در اکثر نمایشـگاه های تخصصی سراسـر کشور اسـت. از این حیث 23 تیرماه جهت پوشش 
خبری از نمایشـگاه صنعت سـاختمان مشـهد، عازم این شهر شدیم. نمایشگاه بین المللی شهر مشـهد که جزو بزرگترین نمایشگاه های کشور 
محسـوب می شـود، برای نوزدهمین بار میزبان علاقمندان به صنعت سـاختمان کشـور بود. حتی گرمای هوا هم باعث کاسـته شـدن از شـمار 
بازیدکنندگان نشـده بود. با توجه به اینکه سـاعت 17 آغاز شـروع به کار نمایشـگاه بود، سـاعت16:30 بازدیدکنندگان پشـت درهای ورودی 
نمایشگاه انتظار بازشدن درها را می کشیدند. راس ساعت 17 درهای نمایشگاه باز شد. نمایشگاهی مدرن با سالن های مجزا همراه با استقبالی 
شـایان توجه. همه چیز نمایشـگاه اسـتاندارد بود، از فاصله غرفه ها تا طراحی سـالن ها و ابعاد آن. اما نبود کیوسـک اطلاعاتی در خود نمایشگاه 
از عیار نمایشـگاه کاسـته بود. اینکه مرجعی نباشـد تا شـما را در مورد سـالن ها و محل غرفه ها راهنمایی کند، چندان خوشایند نیست. با تمام 
این ضعف ها و کاسـتی ها نمایشـگاه خوبی را پشـت سر گذاشتیم. در ادامه نظر شـما را به گزارش خبری از نوزدهمین دوره از نمایشگاه صنعت 

ساختمان مشهد جلب می کنیم:

اشــاره

محمد حاجی زاده ـ نگین فرم خاوران
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

ــی با  در زمینه تولید در و پنجره یو.پی.وی.س
پروفیل ویستابست فعالیت می کنیم.

ایـن  بـرای  را  جدیـدی  محصـول    
نمایشگاه آورده اید؟

شرکت در این نمایشگاه تمرکز خود را روی 
ــاله برای  ــه این صورت که خدمات پس از فروش 10 س ــت. ب خدمات قرار داده  اس

محصولاتمان در نظر گرفته ایم و به مشتریان خود آموزش رایگان دهیم.
  استقبال از نمایشگاه چطور بوده است؟

استقبال خوب بوده است. 
  عملکرد ستاد برگزاری را چطور دیدید؟

ــات و آگاهی به  ــت و هیچ اطلاع ــل نکرده اس ــات خوب عم ــر تبلیغ ــتاد از نظ س
ــت که این  ــود دارد به جهت این اس ــت. اگر بازدیدی وج ــدگان نداده اس بازدیدکنن
ــتاد تلاشی برای جذب مخاطب نکرده  ــگاه در مشهد جا افتاده است وگرنه س نمایش

است. اما خدمات نمایشگاهی در حد مطلوبی بوده است.

آرش رحمتیان ـ بنیان صنعت بارثاوا
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

از سال 1385 در زمینه تولید در و پنجره دوجداره 
ــال 90 در  ــی فعالیت می کنیم و از س یو.پی.وی.س
ــن  وال هم فعالیت خود  زمینه ترمال بریک و کرتی
ــبد محصولات  ــاز کرده ایم و در حال حاضر س را آغ
ــت. با توجه به اینکه شرکت در  ــرکت تکمیل اس ش

مشهد واقع شده است، اما در سراسر ایران و حتی خارج از کشور هم پروژه انجام داده ایم.
  محصول جدیدی را برای نمایشگاه آورده اید؟

بله. ما در این نمایشگاه از یراق آلات لیفت اند  اسلاید رونمایی کرده ایم. همچنین سیستم های 
در و پنجره دستگیره مخفی از دیگر محصولات جدید شرکت در این نمایشگاه است.

  استقبال چطور بوده است؟
ــت، انتظار بدتر از این را داشتیم،  ــور به وجود آمده اس با توجه به رکود اقتصادی که در کش

ولی با این حال استقبال خوب بوده است. 
  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه چطور بوده است؟

ــگاه مشهد جز نمایشگاه های بزرگ کشور است. اما زمان بازدید از نمایشگاه مناسب  نمایش
ــگاه تهران صبح برگزار شود تا فقط بازدیدکننده تخصصی از آن  ــت و باید به مانند نمایش نیس

دیدن کند. امیدوار هستیم مدیر عامل جدید نمایشگاه مشهد بتواند مشکلات را مرتفع کند.

حمید شاملو ـ  نوین پنجره مشهد
  زمینه فعالیت خود را توضیح دهید؟

ــهد در زمینه تولید  ــرکت نوین پنجره مش ش
ــا برند وین تک  ــی ب در و پنجره یو.پی.وی.س

مشغول به کار است.
  محصول جدیدی را در این نمایشـگاه 

عرضه کرده اید؟
پروفیل لمینیت کشویی وین تک را برای رونمایی در نمایشگاه آورده ایم.

  استقبال از نمایشگاه چطور بوده است؟
استقبال خیلی خوب بوده است.

  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چطور ارزیابی می کنید؟
همه چیز خوب و منطقی بوده است.

 ـگروه صنعتی متال پارس محسن ابراهیم زاده 
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

ــای تقویتی )گالوانیزه(  در زمینه تولید پروفیل ه
ــم.  ــت می کنی ــی فعالی ــره یو.پی.وی.س در و پنج
ــت ویژن در  ــن عاملیت توزیع پروفیل بس همچنی

منطقه را داریم.
ایـن  بـرای  را  جدیـدی  محصـول    

نمایشگاه آورده اید؟
ــی را در نمایشگاه  ــن و اتصالات گالوانیزه در و پنجره یو.پی.وی.س ــری کانکش بله. یک س

رونمایی کرده ایم.
  استقبال چگونه بوده است؟

استقبال نسبت به گذشته بهتر بوده است.
  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چطور دیدید؟

عملکردشان بدون نقص که نیست اما از از نظر تبلیغات و خدمات ستاد رضایت داریم.
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مریم کریمی ـ آلوپن
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

ــه در و پنجره و نمای آلومینیومی فعالیت  در زمین
ــهد نمایندگی ونوس  ــن در مش ــم. همچنی می کنی

شیشه را اخذ کرده ایم.
  محصـول جدیـدی را بـرای رونمایـی در 

نمایشگاه آورده اید؟
سیستم اسپایدر و نمای ضد زلزله از محصولات جدید شرکت به شمار می رود.

  استقبال از نمایشگاه چطور بوده است؟
استقبال خوب بوده است.

امیرحسین قدسی ـ ماکو پی.وی.سی
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

ــی  ــد در و پنجره یو.پی.وی.س ــه تولی در زمین
ــی  ــل و یراق آلات یو.پی.وی.س ــش پروفی و پخ

فعالیت می کنیم.
  محصـول جدیـدی را بـرای رونمایـی در 

نمایشگاه آورده اید؟
ــت که در تولید پنجره های یو.پی.وی.سی استفاده می شود.  بله، این محصول یک توری اس

به این صورت که توری ثابتی است که از داخل لنگه پنجره، جا گذاری می شود.
  استقبال از نمایشگاه چطور بوده است؟

استقبال در دو روز نخست بد نبود، اما انتظار داریم در روزهای پایانی بهتر از این باشد.
  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چطور دیدید؟

ــدند، اما از نظر خدمات ستاد خوب عمل کرد. اما چیزی که  از نظر تبلیغات ضعیف ظاهر ش
ــهود است، هیچ باجه اطلاعاتی برای بالارفتن آگاهی بازدیدکنندگان نسبت به غرفه ها در  مش

نمایشگاه در نظر گرفته نشده است.
آرمان رحتمیـان ـ آرمــان گســتران 

ثامن شرق
  زمینه فعالیت خود را توضیح دهید؟

شرکت آرمان گستران ثامن شرق نمایندگی 
انحصاری پروفیل واناوین در شرق کشور را بر 

عهده دارد.
  استقبال به چه شکلی بوده است؟

استقبال در روزهای نخست بد نبود، اما با توجه به اینکه روزهای پایانی نمایشگاه 
ــگاه با استقبال بسیار بهتری  ــنبه و جمعه است، امید داریم که نمایش روزهای پنجش

روبه رو شود.
  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چطور ارزیابی می کنید؟

ــگاه هم رضایت  ــت و از نظر خدمات نمایش از نظر تبلیغات محیطی خوب بوده اس
بخش بوده است.

محمد استقبال ـ شیشه ایمنی شرق
  محصـول جدیـدی را بـرای ارائـه در 

نمایشگاه آورده اید؟
ــت  بله. یک محصول به نام پرده کرکره اس
ــتی و اتوماتیک،  ــت، دس که به دو صورت اس
ــام الکتروکرومیک  ــک محصول دیگر به ن و ی

برای رونمایی در این نمایشگاه آورده ایم.
  استقبال از نمایشگاه به چه شکل بوده است؟

به جهت اینکه در روزهای آغازین نمایشگاه قرار داریم، به صورت عادی است. اما 
امید داریم در روزهای آتی وضعیت بهتر شود.

  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه چطور بوده است؟
عملکرد ستاد در حد متوسط است.

منصور وحیدپور ـ عایق گستر طوس
  زمینه فعالیت خود را توضیح دهید؟ 

ــی،  در زمینه تولید در و پنجره یو.پی.وی.س
ترمال بریک و کرتین  وال فعالیت می کنیم.

  محصـول جدیدی را برای نمایشـگاه 
آورده اید؟

بله. شرکت ما برای تولید در و پنجره یو.پی.
ــب جدیدی را به  ــرکت قال ــتفاده می کند و این ش ــی از پروفیل های بوتیا اس وی.س
ــت که ما در این نمایشگاه از این محصول رونمایی  ــبد محصولات خود افزوده اس س
کرده ایم. ویژگی این محصول این است که فیکس پنجره به صورت لولایی است و 

بازشو آن انحصارا به صورت کشویی است.
  استقبال از نمایشگاه به چه شکل بوده است؟

ــگاه، از وسط هفته شروع شده  ــگاه با توجه به اینکه روزهای ابتدایی نمایش نمایش
ــت، اما در ادامه و روزهای پایانی استقبال بهتر  ــتقبال خوب نیس ــت به تبع آن اس اس

می شود.
  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چگونه ارزیابی می کنید؟

ــگاه نسبت به سال گذشته بهتر بوده است، اما می تواند  به نظر من برگزاری نمایش
در آینده از این بهتر شود.

آرش موسوی نیا ـ یونیتک 
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟

ــد در و پنجره  ــک در زمینه تولی ــرکت یونیت ش
ــد و  ــت می کن ــوم فعالی ــی وآلومینی یو.پی.وی.س
ــروش پروفیل  ــی ف ــال نمایندگ ــدای امس از ابت

وین کلاس را اخذ کرده ایم.
  محصـول جدیـدی را بـرای رونمایـی در 

نمایشگاه آورده اید؟
بله، از محصولات پروفیل وین کلاس است. این محصول بدین شکل است که شرکت 
وین کلاس، فریم قاب آلومینیومی را طراحی کرده  است که بر روی پروفیل یو.پی.وی.سی 

قرار می گیرد.
  استقبال از نمایشگاه چطور بوده است؟

نمایشگاه به تبعیت از وضعیت بازار، مقداری با افت مواجه شده است. اما روی هم رفته 
استقبال خوب بوده است.

  عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه را چطور ارزیابی می کنید؟
متاسفانه عملکرد ستاد برگزاری نمایشگاه از نظر تبلیغات خوب نبوده است. چون شرکت 
ــفانه شاهد این هستیم که هر  ــال 1383 در نمایشگاه شرکت می کند، متاس یونیتک از س

سال با افت محسوسی روبه رو می شود. مخصوصا از زمانی که مدیریت آن واگذار شد.


